
 

Z á p i s n i c a 
číslo 3/2017 

 
 

zo zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu 
 pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja  

konaného dňa 10.04.2017 v Trenčíne 
 
 

Prítomní: -   8 členov komisie podľa priloženej prezenčnej listiny, 
- zastúpenie TSK: Mgr. Žitňanský, Ing. Horváth, Ing. Semanco, Ing. 

Ozimová, Ing. Macíček, Ing. Čarnogurská 
- prizvaní hostia: Mgr. Gerlici, PhDr. Frývaldská, Ing. Kučera  

 
Zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Z TSK sa 
zúčastnila nadpolovičná väčšina všetkých hlasujúcich členov. 
 
P r o g r a m : 

1. Otvorenie 
2. Kontrola stanovísk 
3. a) Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2016 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Záverečného účtu Trenčianskeho  
samosprávneho kraja za rok 2016 

4. Návrh na zmenu Rozpočtu TSK na roky 2017-2019 
5. Návrh VZN TSK č. 34/2017, ktorým sa mení a dopĺňa VZN TSK č. 27/2016 

o poskytovaní grantov na podporu environmentálnych projektov na území TSK 
6. Návrh zmeny Uznesenia č. 486/2017 zo zasadnutia Zastupiteľstva Trenčianskeho 

samosprávneho kraja, konaného 20.3.2017 
7. Výročná správa KOCR Trenčín región za rok 2016 
8. Návrh stanovísk 
9. Rôzne 
10. Záver 

 
 
K bodu 1: 
Zasadnutie komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Z TSK (ďalej len 
„komisia“) otvoril a viedol predseda komisie RSDr. Cipov. Privítal prítomných členov 
komisie a zástupcov TSK a oboznámil ich s programom rokovania.  
 
K bodu 2: 
Ing. Čarnogurská informovala, že všetky body programu rokované komisiou boli 
Zastupiteľstvom TSK (ďalej len „Z TSK“) prijaté v znení, ako odporučila komisia. 
 

 
K bodu 3 a): 
RSDr. Cipov odovzdal slovo vedúcej odboru finančného Ing. Ozimovej, ktorá predstavila 
predkladaný materiál: „Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho  samosprávneho 
kraja za rok 2016“. Stručne oboznámila prítomných  s  výsledkami hospodárenia TSK za 
uplynulý rok na úsekoch dopravy, zdravotníctva, kultúrnych služieb, vzdelávania 
a sociálneho zabezpečenia. Informovala o úverovej zaťaženosti,  prebytku celkového 
hospodárenia TSK k 31.12.2016 a jeho použití na tvorbu rezervného a peňažného fondu.  
Priblížila skutočnosti, ktoré mali vplyv na výsledok hospodárenia. V rámci diskusie 



 

k predkladanému materiálu sa Ing. Ondračka zaujímal o využitie prebytku hospodárenia. 
Ing. Ozimová vysvetlila, že konkrétne využitie peňažných fondov je riešené v Návrhu na 
zmenu rozpočtu TSK, ktorý bude prerokovaný v rámci bodu 4. programu zasadnutia. Ing. 
Ondračka navrhol zvážiť efektívnejší manažment prostriedkov, aby nedochádzalo 
k dlhodobému viazaniu veľkého objemu zdrojov v rozpočte na kapitálových výdavkoch na 
investičné projekty z EŠIF, ktorých reálne čerpanie je v sledovanom období nízke. Tieto 
vlastné zdroje TSK by bolo možné využiť napr. na opravy a údržbu ciest. Ing. Ozimová 
vysvetlila, že nedostatočné čerpanie kapitálových výdavkov bolo spôsobené najmä 
omeškaním výziev príslušných OP a dlhými procesmi verejného obstarávania.  Tieto 
skutočnosti nedokážeme ovplyvniť, ale v zmysle zákona o finančnej kontrole je potrebné 
mať vyčlenené v rozpočte prostriedky na predfinancovanie a spolufinancovanie projektov 
už pri realizácii VO. Ing. Ondračka navrhol, aby boli investičné výdavky na EU projekty 
kryté z bezúročného úveru ECB, na čo Ing. Ozimová reagovala, že z úveru ECB je 
možné financovať len projekty cez OP Interreg V-A SK-CZ, ktorých financovanie z ERDF 
prebieha formou refundácie. Ďalej uviedla, že v rozpočte na r. 2018 bude do bežných 
opráv a údržby ciest plánovaných viac vlastných prostriedkov. PhDr. Škultéty nastolil 
otázku, či nie je  rozpočtové krytie plánovaných investícií z EU fondov z úverových 
zdrojov efektívnejšie ako z vlastných, nakoľko neviaže vlastné prostriedky a k čerpaniu 
dochádza pri reálnej potrebe. Ing. Ozimová reagovala, že  vzhľadom k súčasnej úverovej 
zaťaženosti neplánujeme na predfinancovanie investícií z EU fondov čerpať ďalšie 
úverové prostriedky. V závere diskusie RSDr. Cipov zhodnotil, že predkladaný materiál je 
spracovaný vo vysokej kvalite. Odporučil diskusné príspevky členov komisie zohľadniť v 
budúcnosti pri tvorbe rozpočtu. K prerokovanému materiálu nemali členovia komisie 
ďalšie otázky.  
 
K bodu 3b): 
Predseda komisie odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi TSK Ing. Horváthovi, ktorý  
oboznámil prítomných s predkladaným materiálom: Stanovisko hlavného kontrolóra 
TSK k návrhu Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja  za rok 2016.  
Hodnotený materiál označil za vypovedajúci a kvalitne spracovaný. Po obsahovej stránke 
Záverečný účet korešponduje s doterajším vývojom v zmysle uplatňovania princípov 
hospodárnosti a efektívnosti. Skonštatoval, že všetky legislatívne podmienky boli 
naplnené  a  navrhol Záverečný účet Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2016 
schváliť bez výhrad v zmysle predloženého materiálu.  
   

K bodu 4: 
Predseda komisie vyzval Ing. Ozimovú k uvedeniu predkladaného materiálu: Návrh na 
Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2017-2019 (1. 
zmena). Ing. Ozimová  v komentári k materiálu oboznámila prítomných so 
skutočnosťami, ktoré viedli k spracovaniu návrhu na zmenu rozpočtu, uviedla dôvody  
navrhovaných zmien v rozpočte TSK. V následnej diskusii sa Ing. Ondračka sa 
dotazoval, akým systémom  sa stanovuje výška úhrady (odplaty) za verejné služby 
zmluvných dopravcov SAD Trenčín a  SAD Prievidza. Na otázku reagoval riaditeľ Úradu 
TSK Mgr. Žitňanský, ktorý vysvetlil, že za účelom stanovenia výšky príspevku TSK na 
úhradu preukázanej straty dopravcov v zmysle Zmluvy o výkone vo verejnom záujme vo 
vnútroštátnej pravidelnej autobusovej doprave - prímestskej autobusovej doprave na 
území TSK v znení jej ďalších dodatkov  prebiehajú rokovania pracovnej skupiny zloženej 
zo zamestnancov Úradu TSK a poslancov Zastupiteľstva TSK so zástupcami SAD. 
Niektoré položky vstupujúce do platby  zmluvným dopravcom je možné upraviť, preto je 
výsledná uhrádzaná suma výsledkom rokovaní pracovnej skupiny. Ing. Horváth doplnil, 
že ide o  ekonomicky oprávnené náklady, o krytie určitých taxatívne určených výdavkov. 
Ing. Ondračka sa zaujímal, či má TSK stanovený mechanizmus pre kontrolu 
vykazovaných výdavkov, na krytie ktorých prispieva. Ing. Horváth odpovedal, že kontrolu 
štvrťročne vykonáva odbor dopravy spolu s odborom finančným,  v ročných intervaloch 



 

hlavný kontrolór TSK  a vykázané výsledky hospodárenia sú tiež podrobené auditu. Mgr. 
Kaščáková sa zaujímala o to, v akom stave prípravy je strategický dokument Plán 
udržateľnej mobility. Mgr. Žitňanský informoval, že predložená žiadosť o NFP na 
spracovanie dokumentu bola schválená, prebieha príprava verejného obstarávania na 
spracovateľa. Prítomní členovia nemali k predkladanému materiálu ďalšie otázky.  
 
K bodu 5:  
RSDr. Cipov uviedol ďalší bod rokovania v zmysle programu a odovzdal slovo Ing. 
Semancovi, ktorý  oboznámil členov komisie s predkladaným materiálom: Návrh VZN 
TSK číslo 34/2017, ktorým sa mení a dopĺňa VZN TSK č. 27/2016 o poskytovaní 
grantov na podporu environmentálnych projektov na území TSK. Podal informácie 
o základných  zmenách v grantovej schéme „Zelené oči“ na podporu environmentálnych 
aktivít, vysvetlil dôvody navrhovaných zmien v procese hodnotenia žiadostí o príspevok. 
Zároveň informoval o zaradení Informatívnej správy o priebehu čerpania grantov v rámci 
environmentálneho grantového programu Zelené oči v roku 2016 do knižnice poslancov. 
Po odprezentovaní materiálu dal predseda komisie priestor na kladenie otázok. Ing. 
Ondračka sa zaujímal, aké boli najväčšie problémy žiadateľov, najčastejšie dôvody  
neúspešnosti predložených žiadostí. Ing. Semanco objasnil, že Informatívna správa 
poskytuje prehľad o počte predložených žiadostí v rámci uskutočnených 2 hodnotiacich 
kôl, počte úspešných uchádzačov ako aj dôvody vyradenia neúspešných žiadostí. Mgr. 
Abramovičová poukázala na problém niektorých žiadateľov, ktorý vyplynul z dlhého 
hodnotiaceho procesu -  k realizácii niektorých projektov, ktoré riešili výsadbu  
stromčekov bolo možné pristúpiť až v decembri. Projektový manažér Zelenej župy Ing. 
Macíček reagoval, že navrhované nové znenie VZN tento problém rieši. PhDr. Škultéty 
sa vyjadril, že nemôže k predkladanému materiálu zaujať stanovisko, nakoľko ho obdržal 
v piatok 7.4.2017. Mgr. Žitňanský vysvetlil, že v zmysle platného Rokovacieho poriadku 
komisií pri Z TSK je potrebné materiály na rokovanie Komisie zaslať členom komisie 
najneskôr 3 dni pred jej zasadnutím, čo bolo dodržané. PhDr. Škultéty sa informoval, čo 
bolo motiváciou pre dodatočné zaradenie organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK 
medzi oprávnených žiadateľov, v rámci celkovej alokácie prostriedkov na grantovú 
schému vníma rozšírenie okruhu žiadateľov  ako konkurenciu pre obce a mimovládne 
organizácie. Položil otázku, či sa pri rozhodovaní o predložených projektoch OvZP TSK 
komisiou TSK nejedná o konflikt záujmov. Ing. Macíček vysvetlil, že dôvodom rozšírenia 
oprávnených žiadateľov bol veľký záujem zo strany OvZP. Hodnotiaca komisia pre 
posudzovanie projektových žiadostí je zložená z pracovníkov VUC ale aj z ľudí 
z mimovládneho sektoru, žiadosti sú posudzované na základe kvality spracovania a 
plnenia stanovených kritérií, OvZP nie sú zvýhodnené. Ing. Ondračka navrhol vyčleniť pre 
OvZP sumu nad rámec schválenej alokácie pre grantovú schému Zelené oči. Mgr. 
Abramovičová sa vyjadrila, že v dôsledku lepšej informovanosti a osvety bude v r. 2017 
zvýšený záujem o čerpanie grantov zo strany obcí a mimovládnych organizácií, podľa jej 
názoru bude vhodnejšie nezaradiť OvZP medzi oprávnených žiadateľov. Mgr. Kaščáková 
sa zaujímala, či dôvodom nízkej úspešnosti predkladaných projektov v rámci  
uskutočnených hodnotiacich kôl nie je vysoká náročnosť splnenia stanovených 
podmienok. Ing. Macíček za  hlavný dôvod nízkej úspešnosti považuje  nedostatočnú 
informovanosť v súvislosti so zavedením nového grantového systému. V záujme 
zlepšenia fungovania grantovej schémy bola posilnená osveta, zrealizovaný informačný 
seminár pre žiadateľov, pripravuje sa manuál pre vyplnenie formulára žiadosti o grant.  
Ing. Ondračka navrhol, aby bol zverejnený vzor vyplneného formuláru žiadosti o grant na 
webovej stránke. Ing. Macíček prípadné zverejnenie anonymného formulára akceptoval. 
V závere diskusie predseda komisie zhodnotil, že nie je v kompetencii Komisie návrhy 
a podnety schváliť, doporučil ich  predniesť na zasadnutí Rady predsedov. 
K predloženému materiálu nemali členovia Komisie ďalšie otázky.   
 
 



 

K bodu 6: 
RSDr. Cipov  vyzval v rámci ďalšieho bodu rokovania Ing. Semanca k uvedeniu 
predkladaného materiálu: Návrh zmeny Uznesenia č. 486/2017 zo zasadnutia 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja konaného dňa 20. 3. 2017. Ing. 
Semanco oboznámil s materiálom, vysvetlil dôvody zmeny prijatého uznesenia 
(navýšenia rozpočtu projektu a sumy spolufinancovania). K predloženému materiálu 
nemali prítomní členovia   pripomienky.  
 
K bodu 7: 
Predseda komisie požiadal predsedu KOCR TN región Mgr. Gerliciho o priblíženie 
materiálu : Výročná správa Krajskej organizácie cestovného ruchu Trenčín región 
za r. 2016. Mgr. Gerlici stručne zhodnotil činnosť KOCR v uplynulom roku. Privítal 
a predstavil prítomným Ing. Kučeru, zástupcu spoločnosti Wazupa, s ktorou KOCR úzko 
spolupracuje. Následne požiadal riaditeľku KOCR Trenčín región PhDr. Frývaldskú 
o podrobnú prezentáciu aktivít KOCR v roku 2016. PhDr. Frývaldská poskytla prehľad 
realizovaných propagačných a marketingových aktivít, informovala o vlastných 
podujatiach KOCR, o podporených produktoch cestovného ruchu v regióne. Ako jednu 
z nosných aktivít predstavila informačno-turistický portál KOCR, ktorý bol vytvorený 
s ambíciou stať sa komplexným turistickým sprievodcom v kraji, poskytujúcim aktuálne 
a komplexné informácie domácim aj zahraničným návštevníkom a  možnosť vlastnej 
prezentácie subjektom pôsobiacim v cestovnom ruchu. Prezentáciu doplnil Ing. Kučera, 
ktorý podrobne popísal funkcionality informačného portálu, informoval o počte 
návštevníkov  a zaregistrovaných poskytovateľov služieb v CR. 
Po oboznámení s materiálom vyzval predseda komisie prítomných členov k diskusii,  
v úvode pozitívne zhodnotil materiál a výsledky činnosti KOCR v uplynulom roku.  Mgr. 
Kaščáková sa zaujímala o podrobnejšie členenie rozpočtu v položke výdavky na aktivity 
KOCR. Na otázku reagovala PhDr. Frývaldská. Vysvetlila, že rozpočtová položka Aktivity 
KOCR zahŕňa najmä tvorbu informačného portálu v zmysle zverejnenej Zmluvy 
o spolupráci č. 15/2015 s marketingovou agentúrou Wazupa. Rozsah aktivít sa stanovuje 
v danom roku v závislosti od plnenia stanovených cieľov. Mgr. Kaščáková kriticky 
zhodnotila, že významná časť rozpočtu KOCR je určená na marketingové aktivity. 
Vyjadrila názor, že primárnym cieľom KOCR je iniciovať vznik nových podujatí 
a produktov cestovného ruchu. PhDr. Frývaldská oponovala, že produkty cestovného 
ruchu vznikajú na lokálnej úrovni a poslaním KOCR je marketing Trenčianskeho kraja 
ako celku, ako jednej turistickej destinácie, ďalej podpora podujatí, prepojenie atraktivít 
jednotlivých členských OOCR  a  diania v kraji. Mgr. Kaščáková namietla, že KOCR 
nespolupracuje s členskými OOCR v prípade účasti na veľtrhoch cestovného ruchu. 
PhDr. Frývaldská vysvetlila, že účasť na veľtrhoch bola prejednávaná na Valných 
zhromaždeniach KOCR, kde sa 2 členské OOCR vyjadrili, že sa veľtrhu ITF Slovakiatour 
nezúčastnia v spoločnom stánku KOCR, ale samostatne. 
Ing. Máčeková sa zaujímala o možnosť využitia webového portálu KOCR na propagáciu 
kultúrnych, športových a spoločenských podujatí obcí, ktoré nie sú členmi OOCR. PhDr. 
Frývaldská túto možnosť potvrdila. Mgr. Kaščáková vyjadrila pochybnosti 
o opodstatnenosti a efektívnosti samostatnej platformy obsahujúcej rezervačný 
a ubytovací systém, ponuky poskytovateľov služieb v regióne, nakoľko sú zavedené 
existujúce systémy, ktoré tieto možnosti zabezpečujú. PhDr. Frývaldská  vyzdvihla 
potrebu jednotného portálu pre celý kraj, portál má vysokú návštevnosť,  vyššiu ako 
samostatné portály OOCR. Drobní prevádzkovatelia služieb v cestovnom ruchu portál 
vítajú, nakoľko sa im odstránia náklady na prevádzku vlastnej web stránky. Väčšie 
podnikateľské subjekty zase uvítali možnosť e-ticketov, prostredníctvom ktorých budú 
predávať lístky na svoje podujatia. Jedným z pilotných projektov budú e-tickety pre 
Kúpele Zelená žaba.  
 
 



 

 

 K bodu 8:  
 

Stanovisko č. 1/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo v súlade s § 16 ods. 10 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov Návrh Záverečného účtu Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za rok 2016 a  

 s c h v a ľ u j e  

1. prebytok rozpočtového hospodárenia Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 
2016 vo výške 22 808 319,35 eur, 
 

2. tvorbu peňažných fondov v zmysle § 15 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov nasledovne: 

 
a) tvorbu rezervného fondu v objeme     2 280 839,35 eur 
b) tvorbu peňažného fondu v objeme            20 527 480,00 eur 

    
3. Záverečný účet Trenčianskeho samosprávneho kraja s výrokom  

 
celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad 

 
Hlasovanie:  

za:  7 
proti: 0 
zdržali sa: 1 

 
 

Stanovisko č. 2/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo a  
 

berie na vedomie 
 
Stanovisko hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja k návrhu 
Záverečného účtu Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2016. 
 
Hlasovanie: jednohlasne za návrh 



 

 
Stanovisko č. 3/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo v súlade s § 11, ods. 2 písm. d) zákona č. 302/2001 Z. z. 
o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov a v súlade s § 14 
ods. 1 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov „Návrh na 
Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2017-2019 (1. zmena)“ a  
 

schvaľuje  
 
Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2017-2019  

(1. zmena) 
Hlasovanie:  

za:  7 
proti: 0 
zdržali sa: 1 

 
 

Stanovisko č. 4/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo  a 

schvaľuje  
 
Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 34/2017, 
ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho 
samosprávneho kraja číslo 27/2016 o poskytovaní grantov na podporu 
environmentálnych projektov na území Trenčianskeho samosprávneho kraja. 
 
Hlasovanie:  

za:  5 
proti: 0 
zdržali sa: 3 

 
 

Stanovisko č. 5/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 



 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo  a 
 

m e n í  
 

Uznesenie číslo 486/2017 zo zasadnutia Zastupiteľstva TSK konaného dňa 20. marca 
2017 nasledovne: 
 

s c h v a ľ u j e  

a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci výzvy 

OPKZP-PO4-SC431-2017-19 na realizáciu projektu „Zníženie energetickej náročnosti 

školy Gymnázium Partizánske“, ktorého ciele sú v súlade  

s platným územným plánom veľkého územného celku Trenčianskeho kraja  

a platným Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na roky 2013 - 2023; 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP; 

c) Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov projektu vo výške 1 176 322,13 Eur,  

t. j. maximálne do výšky 58 816,11 Eur  

d) financovanie prípadných neoprávnených nákladov z rozpočtu TSK, 

e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 
prostriedkov zo štrukturálnych fondov (ERDF) a štátneho rozpočtu.  
 
Hlasovanie: jednohlasne za návrh 
 
 

Stanovisko č. 6/2017 

 
Stanovisko Komisie regionálneho rozvoja a cestovného ruchu pri Zastupiteľstve 

TSK zo zasadnutia konaného dňa 10.04.2017 

 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu TSK prijať uznesenie v nasledovnom znení: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasadnutí dňa  
2. mája 2017 prerokovalo  a 

berie na vedomie 
 
Výročnú správu KOCR Trenčín región za rok 2016. 
 
Hlasovanie: jednohlasne za návrh 
 
 
 
 
 
 
 



 

K bodu 9: 
V rámci bodu Rôzne neboli predložené žiadne informácie od prítomných členov. 
 
 
K bodu 10: 
Zasadnutie komisie ukončila  podpredsedníčka komisie Ing. Randziaková, ktorá 
poďakovala všetkým prítomným za účasť a konštruktívne prerokovanie jednotlivých 
pracovných materiálov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            RSDr. Ján Cipov 
                    predseda 
Komisie regionálneho rozvoja            

a cestovného ruchu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Trenčíne, dňa 12.4.2017  
Zapísala: Ing. Ivana Čarnogurská, tajomníčka komisie RRaCR 


